

ခေ့းပိုခ်ဃာ်,ဂုခ်းမိုင်းဂုခ်နှိင်

ဝခ်းထိ 26/06/2015

ဂုခ်းမိုင်းဂုခ်နှိင်ထတ်းသင်္သင်လီ.ခေ့းလွင်းလုမ်းဗွမ်းပခ်းခေ့း “ကပ်မွင်တွခ်း” ပခ်းဂုခ်းမိုင်းပိုင်းတု, သုခ်းဂုခ်းဂမ်.ထိမ်ခိုင်းဂါခ်ဃာ်ခေ့.ခိုင်း

လွင်းလုမ်းဗွမ်းပခ်းသေ့ဝပ်ဒီးမွင်းထိမ်ခေ့းလုမ်းမိုင်းကွတ်းတေ့းရီးယုး Snowy Mountains Engineering Corporation (SMEC) ခပ်ကပ်မွင်တွခ်းသုခ်းဂုခ်းဂမ်.ထိမ်ခိုင်းဂါခ်ဃာ်ခေ့.ခိုင်း တု,လုမ်းဂီတ်းဂါခ်ထတ်းသင်္သင်လွင်းတုမ်.တိုပ်.တင်္သးသေ့ဝပ်လု,တုင်,ဂုခ်းဂုခ်း (EIA/SIA) တု,ခိုင်းဂါခ်ဃာ် နှိင်ခေ့.ခိုင်းဃုးမိုင်းတုခ်ခိုပ်ခေ့.ခိုင်းခေ့.ခိုင်းမိးခပ်,ကွတ်,ခေ့း လိုခ်မေ့ 2015 သေ့ လုမ်းဗွမ်းပခ်းမိုင်းကွတ်းသေ့တေ့းရီးယုး (SMEC) ခပ်ခိုခ်းလတ်းပင်လီ.လိင်;ပခ်းဂုခ်းမိုင်း မိုင်းဝခ်းထိ 18/06/2015 ဝုးလုမ်းခပ်ကမ်,လိ;ပခ်းခိုင်းတွခ်းခေ့.

ခွပ်;ခေ့းရှပ်းခေ့းခိုခ်းလီ.လိင်;ပခ်းခေ့းမုခ်းဂီပ်,ဂပ်းလွင်း;ခိုင်းတွခ်း;ကခ်လုမ်းဗွမ်းပခ်းခေ့.ခိုင်းဂု ခခ်းမိုင်းခေ့းမိုင်းဂုခ်နှိင်ကခ်ပိခ်ပိုင်းတု,သုခ်းတိုင်းဂုခ်းမိုင်းဂမ်.ထိမ်ခိုင်းဂါခ်ဃာ်ခေ့.ခိုင်းတုခ်ခို ဝပ်ခေ့.ခိုင်းခေ့.ခိုင်းယု,။

မိုင်းဝခ်းထိ 27/04/2015 ခေ့.လုမ်းပု,တီ,သင်,သီ; Union Solidarity and Development Party (USDP) ခပ်ရှင်.ပင်ဂုမ်လုတ်းလုမ်းခပ်လု; ဃုးယု,ဂုခ်းလုင်ဝခ်းပု;လိမ်ခေ့းဝိင်းလု;ဝခ်းလုင်းယု,ဂီမ်းဂွမ်းပိုင်းတု,ဂုပ်.ထုပ်းဃုင်းလုင်ဃုး,ဃုးဃုးမိုင်းတုံးလုင်းလုးထုခ်းယိခ်,ဂေ့.ကခ်လေ, ယိမ်းဝိင်းဂုခ်နှိင်ခေ့.ယု,။ ပင်ဂုမ်ခေ့.လတ်းတီးရှင်းဂေ့.ပင်မိးဂုခ်းမိုင်းမွတ်; 300 ခပ်;ဂုမ်း။

တုံးပင်ဂုမ်ယပ်.ဃုင်းဂုခ်းမိုင်းတေ့ပွတ်;မိုင်းခိုခ်းခေ့.ဂုခ်းမိုင်းဃုးခပ်;ဂုမ်းပင်ဂုမ်လု;ဂပ်.ထုင်ဂေ့.ဂု လု,ဂုလု,သေ့ခိုပ်ထုင်ခေ့.တိမ်းဝပ်.လိတ်;မခ်းတင်းလိတ်;ကင်းဂီတ်းဝုး “ခိုင်းဂါခ်နှိင်ခေ့.ခိုင်းဃုးမိုင်း မိုင်းတုခ်ခိုပ်ခေ့.ခိုင်းခေ့.ခိုင်းတွခ်းခိုပ်”ခေ့.ခိုင်းမိးပု;တင်းမိတ်;မိတ်(လုင်းဂုပ်.)ယု,ခွင်ခိုင်းဂါခ်ဝပ်.ခေ့းဂင်မ ခေ့.။ တီးပု;ခိုပ်ခေ့.ဂေ့.မိးမိတ်;မိတ်.လိတ်.ကွတ်,ခွင်ဗွမ်းပခ်း 5 ကခ်လိုင်းဂီပ်,ခွင်;လုမ်း လွင်းဃာ်ခေ့.ယု,။ ခေ့.ဂေ့.ပိခ်မိတ်;မိတ်ခွင်ဗွမ်းပခ်းခေ့,China Three Gorges Corporation, China Southern Power Grid, Sinohydro, ထိးthe Electricity Generating Authority of Thailand (International) and မခ်း;Myanmar's International Group of Entrepreneurs Company လိုင်းခေ့.။

ခေ့းထုင်ခေ့.ပိခ်ခိုင်းခေ့းတင်္ဝင်ယိင်းတုံးလုင်းပိခ်သိခ်း;ကပ်,ယုးမွင်,(ပယုဂ်.သီ,) ယုးဂေ့;လိတ်း (ယုဂရတ်;မိ.ရှပ်;တွတ်,တုံး)။ ယုမိတ်.ဝိးတုးမိခ်းခေ့.ခိုင်းခေ့; ယုဂေ့;လိတ်း ဂေ့;မုလု;ခေ့.ခိုင်းလိုင်းခေ့.။

ဂူခင်းထိုင်းလံးရှပ်. ခူဝ်းတွခင်းဂမ်းဗွင်းကမ်းတခင်းဗှာင်. လူမိခင်းလိဂ်းကခင်းမိခိုင်ထိုင်ကခင်းကမ်း, ပူးလိဂ်းတံးခခင်း. သင်။ ဗွင်းခပ်ဗိဝ်ရှိုခင်းယပ်. ခခင်း. ဂူလ်းလင်, ခိုခင်းဗှာင်. ခုဂ်းလုံလံးဝုးမခင်းပိခင်းခူဝ်းတွခင်းပိုင်; တု, သူခင်းဂူလ်းဂမ်း. ထိမ်ဗေံမိုင်းတူခင်းခင်းလေး; ဂူခင်းမိုင်းပိခင်းကခင်းလုံကမ်း, လီလွမ်းတေ. တေ. ဝှပ်; ဝုးခပ်ဂေးတိုခင်းကမ်း, ဂမ်း. ထိမ်ဗေံယူ, ယပ်.။ မာင်ထိုင်းဂေးခွဲ; ကပ်ခူဝ်းတွခင်းခခင်း. ကာပ်; ပခင်းခိုခင်းခခင်း. ယပ်.။

ခူဝ်းတွခင်းထိုင်းခခင်း. လံးပခင်းဝံ. ပူးခေးလုမ်း SMEC ခပ်ရှာင်းရှိုခင်းတေလတ်းပာင်ရှပ်. ထုပ်းဂူခင်းမိုင်းဂူခင်းရှိုင် ဂိပ်, ဂမ်းဗေံမိုင်းတူခင်းသမ်ဝခင်းသေ မခင်းတိုခင်းလိင်းလိင်းလီဝုးပိခင်းဂခင်းသူခင်းဂူလ်းဂူခင်းမိုင်းတု, ဂမ်း. ထိမ်ခူဝ်းဂခင်းဗေံမိုင်းတူခင်းခခင်း. ယပ်.။ ထိင်းဗှာံ, ခိုင်; ဂေးခူဝ်းတွခင်းထိုင်းခခင်း. မခင်းပိခင်းခွင်မွခင်း (ဂခင်းဂိခင်းသူခင်းဂိခင်းလပ်;) ခခင်း. ယပ်.။

လွင်းထိုင်းခခင်း. ပိခင်းလွင်းတင်းကခင်းခိုင်; ကခင်းရှိုတ်းရှို; ဂူခင်းမိုင်းခင်းပိုခင်း. တီးကမ်း, ရှာခင်း. လုံလွမ်းဂူခင်းလူင်းတိုခင်းလင်းတု, သင်းဗေံသေပိခင်းလွင်းတင်းကခင်းရှပ်းခူးလံးတိမ်းခေးပိုခင်းဗေံ, ဂူခင်းမိုင်းဂူခင်းရှိုင်မိုင်းဝခင်းထိ 30/04/2015 ကခင်းဝုး " ဂူခင်းမိုင်းဂူခင်းရှိုင် တိုခင်းတေသခင်းခတ်း ရှာပ်. ရှာပ်. ရှိုင်းရှိုင်းခိုင်လွင်းတူင်. ခိုင်တု, တိုဂ်းသူခင်းဂူလ်းရှိုတ်းသင်းခူဝ်းဂခင်းဗှာံရှိုင်းခခင်း. ဗှိုင်းဗှာံ. မိုင်းတူခင်းကမ်း, ဝုးတေပိခင်းဗှိုင်လုံ. လုမ်းလုံလုင်ပွင်ထိုင်; ရှိုင်းဂခင်းဗွင်းလုင်. ခွမ်းပခင်းထိုင်းလုင်းတိုခင်းလင်းပူးလိမ်လွင်းလတ်းပာင်ရှပ်. ထုပ်းဂူခင်းမိုင်းဂိပ်, ဂမ်းဂခင်းသင်းဗေံဂခင်းတိုဂ်းသူခင်းသေလွင်းလွင်း; ကပ်ငိုခင်းတွခင်း; ခွင်မွခင်းထိုင်းခခင်း. တင်းသိုင်းဂေးလီတင်းကွမ်းဂေးလံးတေသခင်းခတ်းရှာပ်. ရှာပ်. ရှိုင်းရှိုင်း"

သင်ခွဲ; ရှပ်. ရှပ်. ယွဲ; ထိင်းဂမ်းသိုပ်, တွင်းထာမ်

ခခင်းမျု. လေး (+95) 09250783156 (တံး၊ မခင်း)

လံးသီ, ရှပ်. (+95) 09428367956 (တံး၊ မခင်း)

ခခင်းခမ်းခွင်. (+95) 09428367849 (တံး၊ မခင်း)

လံးခိုင်းသိုင် (+66) 0808476538 (ကင်းဂိတ်း၊ ထံး)

www.shanhumanrights.org and contact email: kunhinggaleicommunity@gmail.com

မိန်းမံခွမ်ပဆီ,ဂျားကဆ်



ခွင်းတွဆ်းကဆ်မီးဆ်းထူင်



ကပ်ခွင်းတွဆ်းလးထူင် သေကွဂ်,ဆ်းပိုဆ်.တီးတေသါင်;ဖါဆဆ်.ဂျါ,လျး

